
 

 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2020-03-08 

Plats: Mellevi 

Tid: 19:00 

 

§1. Mötets öppnande 

 

§2. Godkännande av dagordning 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

 

§4. Ekonomi 

Januari 

 Under perioden +37829,8 

 På Banken  443270,22 

Februari 

 Under Perioden -2256,24 

 På banken   441013,98 

 

§5. Ordförande har ordet: 

Enrico:  

Sportlovsaktiviteterna genomfördes, dessa var väldigt uppskattade av deltagare.  

Var på Fotbollsförbundets årsmöte. 

Skickade in kommunalt bidrag för 2019. 

Martin: Skickade in Guldkantsbidragsansökan för aktiviteter på Mellevi under v 26-27 

 

§6. Rapport från sektionerna 

-Fotboll: 

Har haft ett uppstartsmöte med alla lag, totalt så blir det 4 lag i seriespel och 2 knattelag. 

Andra 11-manna lag som vi tidigare samarbetat med har gått till ESK 

-Handboll: 

Säsongen går mot sitt slut, Ett kommer spela Partillecup, -05ornaP 

-Innebandyn: 

A-laget har dragit sig ur, spelarbrist pga fotbollskillarna inte fick spela,  

Har varit problem med kallelse till aktiviteter via laget.se.  

Pojklagen söker bidrag för avslutningsaktivitet. Styrelsen beslutar att bevilja med 2000kr 

-Skidor/ Friskvård: 

Barngymnastiken har börjat, nu har vi 35 barn. Till Höstterminen behövs nya ledare om det inte 

blir fler nu. Maria passar vidare. 

-Festkommittén: 



 Ledarfesten: 

Under februari skickades en inbjudan ut till ledare, tränare samt medlemmar som innehar poster 

i styrelse och de olika kommittéerna, (totalt 65st). När anmälningstiden var ute var det 12st som 

hade anmält sig, vilket gjorda att aktiviteten flyttas framåt till sommaren. 

Valborg: 

En första planeringsträff blir av den 15:e på Mellevi. 

 

§7. Föranmälda frågor 

-Påsklovsaktiviteter: 

Styrelsen beslutar att ordna något liknande som sportlovet. Martin Börjar skissa på förslag. 

 

§8. Övriga frågor: 

-Barngymnastiken frågar efter bidrag till avslutningen för terminen, 16/5, styrelsen beslutar ett bidrag på 

upp till 1000kr. 

-Sara E har under handbollssäsongen fått hoppat in som tränare för flicklaget, styrelsen beslutar att 

klubben bekostar overall likt övriga tränare. 

-Målvakterna i handbollslagen har under ett par tillfällen haft målvaktsträning med målvaktstränare från 

Enköping, Styrelsen beslutar att ersättning till tränaren utgår med 1000kr för transport och material. 

-Tisdag 10/3 har styrelsen uppföljningsmöte ang. Diplomerad förening 

-Hjärtstartare har installerats i hallen. Vi pratar med Regina om utbildning 

 

§9. Nästa möte 

Datum: 12/4 

Tid: 19:00 

Plats: Mellevi 

 

§10. Mötets avslutande 

 


